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Studierådsmötesprotokoll 2013–05–22

Närvaro: Daniel Lundell Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Philip Holgersson Sektionsordförande
Josefin Karlsson Suppleant PLC
Per Ahlbom Skattmästare
Fredrik Åkerberg Funktionär inom Studierådet
Johan Rönnåker Programmästare
Alexander Pieta Theofanous Kurskommissarie
Sofia Siljeholm Propagandamästare, tillika Sekreterare
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud, Funktionär inom Studierådet
Hampus Mauritzon
Vahagn Baghomian

§1 OFMÖ Studierådsordförande Daniel Lundell förklarade mötet öppnat
kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att lägga till punkt 5.1, Val av mötesordförande

att godkänna dagordning med ovanstående ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2013-05-08 med redaktionella än-
dringar.

§5.1 Val av
mötesordförande

Mötet beslöt

att välja Alexander Pieta Theofanous till mötesordförande.

§6 Meddelanden Philip Holgersson meddelade att Datatekniksektionen har ex-
trainsatt VårTerminsMöte (VTM) ikväll.

§7 Information från
Externa
Representanter

Daniel meddelade att Programledningen för D hade möte i fredags.
Där diskuterades bland annat:

• Specialiseringar. En del behöver förbättras/ändras. Kurser
kommer att förflyttas så att de passar bättre i scheman. Det-
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ta kan vara värt att ha koll på för studenter som redan plan-
erat sina scheman.

• Specialiseringen System, signaler och reglering kommer få
fler kurser inom ämnet reglerteknik.

• Likabehandling på Datatekniksektionen togs upp. Frågeställ-
ning om mobbing existerar mellan D- och C-programmet.

• Rosa marschen togs upp.

• Fysik för CD diskuterades. Många studenter ser inte varför
kursen är relevant för deras utbildning.

• Programutvärderingarna som gjorts visar att det finns både
bra och mindre bra kurser.

• Studenters inställning till olika kurser diskuterades.

Relationen mellan studenter på C- och D-programmet diskuter-
ades intensivt under mötet. Enligt vissa mötesdeltagare existerar
mobbing i den grad att någon skulle kunna bli kränkt. Enligt vis-
sa mötesdeltagare är fördelningen av de som är aktiva på sektio-
nen från de olika programmen ojämn. En del förslag kom upp för
att motverka problemen. Bland annat att C-programmet kan be-
höva stärkas och informera om vad programmet faktiskt handlar
om, samt att på olika sätt göra det mer attraktivt och ge en mer
välkomnande bild för alla studenter av att vara aktiv inom sek-
tionen.

Kursen Fysik för CD diskuterades. Alexander Pieta Theofanous
meddelade att nya projekt som är mer relaterade till utbildnin-
gen, ska tas fram. Vissa delar av kursen ses som mer relevant
än andra. Exempelvis tyckte Per Ahlbom att Optiken var mer
relevant än Termodynamiken. Daniel Lundell tyckte att det be-
hövs någon kurs som bryggar den kunskap som fås i Fysik för
CD med vad som lärs ut i andra kurser. Enligt Carolina Sartorius
så måste det ingå någon form av breddning inom Civilingenjör-
sprogram, däremot kan den väljas smart beroende på program.
Theofanous meddelade att han och Programledningen för D job-
bar på en akademisk värdegrund, vilket ska hjälpa studenter att
förstå vad en Civilingenjör är och inte är.

§8 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderade till Suppleant i Programlednin-
gen för D mandatperioden 2013-07-01 – 2013-06-30

• Alexander Pieta Theofanous, zba08ath.

Följande personer nominerades till Vice Studierådsordförande
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mandatperioden 2013-07-01 – 2013-06-30

• Jens Elofsson, ic09je3.

Följande personer kandiderade till Kurskommissarie mandatpe-
rioden 2013-07-01 – 2013-06-30

• Daniel Lundell, ada10dlu.

• Jens Elofsson, ic09je3.

Följande personer kandiderade till Studierådssekreterare man-
datperioden 2013-07-01 – 2013-06-30

• Christian Hernvall, ada10ch1.

Följande personer kandiderade till Funktionär inom Studierådet
mandatperioden 2013-07-01 – 2013-06-30

• Hampus Mauritzon, ada10hma.

Mötet beslöt

att välja Alexander Pieta Theofanous, zba08ath, till Suppleant
i Programledningen för D 2013-07-01 – 2013-06-30.

att välja Jens Elofsson, ic09je3, till Vice Studierådsordförande
2013-07-01 – 2013-06-30.

att välja Daniel Lundell, ada10dlu, till Kurskommissarie 2013-
07-01 – 2013-06-30.

att välja Jens Elofsson, ic09je3, till Kurskommissarie 2013-07-01
– 2013-06-30.

att välja Christian Hernvall, ada10ch1, till Studierådssekreter-
are 2013-07-01 – 2013-06-30.

att välja Hampus Mauritzon, ada10hma, till Funktionär inom
Studierådet 2013-07-01 – 2013-06-30.

§9 Gyllene Pekpinnen Daniel meddelade att det har kommit in nomineringar!

Röstning kommer genomföras på VTM-Extra ikväll.

§10 Avslutade kurser Daniel Lundell meddelade att kursombud saknas till en del kurs-
er. Kursombud tillsattes.

Carolina Sartorius meddelade att alla CEQ-möten för tvåornas
kurser är genomförda. I CEQ-mötet för kursen Programvaru-
utveckling i Grupp, så ska det jobbas på att försöka få alla stu-
denter hörda, vilket har varit ett problem under de praktiska de-
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larna av kursen.

§11 Pågående kurser Josefin Karlsson informerade om att laborationerna i kursen kösys-
tem är på engelska men att kursen i övrigt är på svenska, vilket
gör terminologin svår. Laborationerna är svåra för studenter som
inte kan använda sig av Matlab sen innan. Förberedelseuppgifter-
na till andra laborationen användes inte och Matlab-koden var
svår att jobba med och redigera, vilket krävdes under labora-
tionen. Christian Hernvall tillade att den andra laborationen in-
nehöll för mycket material, vilket ledde till tidsbrist och sämre
förståelse. Per Ahlbom tyckte att kursen var väldigt teoretisk,
och efterfrågade fler tillämpningar.

Carolina Sartorius tyckte att laborationsledaren gick långsamt
fram och var opedagogisk i kursen Digital Signalbehandling i
Multimedia. Josefin Karlsson lade till att kursen hade ett bra up-
plägg i allmänhet, samt att det var positivt med duggor.

Philip Holgersson tyckte att det andra projektet i kursen Nu-
merisk Analys var svårförståeligt.

§12 Övrigt Det diskuterades hur kursombud ska göras mer givande/attraktivt
att vara.

§13 OFMA Mötesordförande Alexander Pieta Theofanous förklarade mötet
avslutat kl 13:12.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Daniel Lundell
Studierådsordförande
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